
 

Republika e Kosovës 
Republika Kosova - Republic of Kosovo 

Kuvendi - Skupština - Assembly 

VI Saziv 

Prolećno  zasedanje 

 

Komisija za obrazovanje, nauku, tehnologiju, kulturu, omladinu, sport, inovacije i 

preduzetništvo 

Sednica  br. 23 

Priština, 24.05.2018. godine, u 11:00 časova,  

Zgrada Skupštine, Sala N - 204 

ZAPISNIK 

 

Sednici su prisustvovali: Ismajl Kurteshi, predsednik,Teuta Haxhiu, Fidan Rekaliu, Nezir 

Çoçaj,  Adem Mikullovci, Arbërie Nagavci, Mufera Shinik i Albulena Balaj – Halimaj. 

 

Odsutni: Valentina Bunjaku – Rexhepi, Abdyl Salihu i Verica Ćeranić. 

 

Ostali učesnici:  Defrim Gashi-MONT i predstavnici medija. 

 

Od strane osoblja za podršku  Komisiji: Shaip Goxhuli i Rudina Fetahaj, pripravnica. 

 

Sednicom je predsedavao, Ismajl Kurteshi, predsednik Komisije. 
 

Na ovoj sednici je predložen sledeći: 

                                                       Dnevni red: 

 

1. Usvajanje dnevnog reda; 

2. Razmatranje Nacrta zakona br. 06L/046 o Inspektoratu obrazovanja u 

Republici  Kosova; 

3. Razno. 

 

 

Predsednik je konstatovao da su ispunjeni uslovi za početak rada Komisije i otvorio je sednicu 

prema  dnevnom  redu. 

 

1. Usvajanje dnevnog reda; 

 

Dnevni red je usvojen bez primedbi. 



2. Razmatranje Nacrta zakona br. 06L/046 o Inspektoratu obrazovanja u Republici  

Kosova; 

 

Ismajl Kurteshi, otvorio je sednicu i reč je dao predstavniku Ministarstva Dëfrim Gashi da 

predstavi predloge u vezi sa pitanjem žalbi i prekršajni sankcija novčanom kaznom.  

Dëfrim Gashi, predložio je da se u član 4. dopuni stav 3., obuhvaćanjem i sektora Inspektorata 

za obrazovanje u Prištini, Peći, Đakovici, Gnjilanu, Prizrenu, Uroševcu i Mitrovici, dok će se 

način funkcionisanja regulisati  podzakonskim aktom. 

Članovi Komisije su se složili sa predlogom predstavnika Ministarstva. 

Dëfrim Gashi, u nastavku je pokrenuo pitanje osnovnih kriterijuma za zapošljavanje, koji se 

trebaju uzeti iz Zakona o civilnoj službi sa specifičnostima koje su utvrđene ovim zakonom. On 

je takođe predložio da se kod člana 13, izmeni naziv sa “Odluke Inspektorata za obrazovanje” na  

“Odluke generalnog direktora, rukovodioca sektora i inspektora”. Dakle, da se obuhvate i ove 

dve kategorije, jer zakonski imaju pravo donošenja odluka, kao i o raznim pitanjima u 

edukativno-obrazovnom procesu.  

U vezi člana 16, koji se odnosi na žalbe, istakao je da žalbe protiv odluke inspektora upućuju se 

Generalnom direktoru Inspektorata.  

Nezir Çoçaj,  rekao je da je Komisija za žalbe i predstavke funkcionalna ona koju osniva 

Generalni sekretar MONT-a i ne smatra da je razumno stvarati nešto što već postoji i koja se 

bavi bilo kojom žalbom. On je naveo da ne može osoba sa političkim mandatom da osnuje 

komisiju. Kao drugo, dodao je da, s obzirom na to da Zlatni panel ima veze sa radom inspektora 

u ocenjivanju performanse nastavnika, ministar se ne bi trebao mešati, jer je to ekskluzivni posao 

Generalnog direktora Inspektorata. On se složio s time da inspektor koji je ocenio performansu 

nastavnika ne može biti dio Zlatnog panela za tog nastavnika i zbog toga je zahtevano da budu 3 

člana profesionalne oblasti. 

Arbërie Nagavci, istakla je da smatra važnim adresiranje žalbi drugostepenoj komisiji. Ona je 

rekla da ako je nastavnik nezadovoljan odlukom inspektora, on ima pravo da podnese žalbu 

drugostepenoj komisiji za razmatranje žalbi i zahteva. Ona je rekla da Komisiju za žalbe  osniva 

sekretar za druga pitanja, dok Komisiju za žalbe o kojoj se diskutuje, bavi se razmatranjem žalbi 

protiv odluke inspektora, stoga ovu komisiju ne treba da osnuje Generalni direktor Inspektorata, 

već treba da osnuje ministar.  

Nezir Çoçaj,  naveo je da je obaveza Generalnog direktora Inspektorata da bude odgovoran za 

rad njegovih inspektora, jer ako ova odgovornost pređe ministru, on razmatra žalbe inspektora 

koje uopšte ne poznaje i ponovo će preneti tu odgovornost Generalnom direktoru Inspektorata. 

On je dodao, da u aspektu ocenjivanja kao drugi stepen, funkcioniše Zlatni panel, dok u 

administrativnom aspektu, kao drugi stepen funkcioniše Komisija za žalbe, koja je funkcionalna i 

ministar nema nikakve veze s tim.  



Nakon diskusija o ovim predlozima, članovi Komisije su se složili da se na sledećoj sednici 

opredele o kojem predlogu će se odlučiti. 

 

3. Razno. 

 

Sednica  je završena u 15:00 časova      

 

Pripremilo: 

Osoblje za podršku  Komisiji                                                              Predsednik  Komisije,                                                                                                        

                                                                                                        Ismajl Kurteshi 
 


